
Tistrup Antenneforening 
 
 

Generalforsamling den 12. marts 2019 i Hodde-Tistrup Hallen 

 

Fremmødte:  Fra bestyrelsen: Bjarne Jensen, Kurt Dam, Jan Kaster, Therkild 

Pedersen og Niels Jørn Lyhne 

Gert Engedal fra GE Teknik 

1 medlemmer 

 

Formand Bjarne B. Jensen bød velkommen. 

 

1. Valg af dirigent 

Kurt Dam blev valgt som dirigent.  

Han konstaterede at mødet var rettidigt og lovligt varslet i henhold til 

vedtægterne. 

 

2. Formandens beretning for 2018.  
 

Medlemstal: 

Vi var ved udgang af 2018 i alt 425 medlemmer mod 436 medlemmer ultimo 2017. 

En nedgang på 11 medlemmer. 

Pakke fordelingen var ved udgangen af 2018 følgende: 

100 – (102) har valgt grund pakken  

143 – (142) har valgt mellem pakken. 

182 – (192) har valgt den fulde pakke 

 

Internettet:  

Ultimo februar 2018 var der 130 medlemmer tilmeldt Internet og antallet har været 

svagt stigende i 2018. Ultimo februar 2019 var der tilmeldt 136 medlemmer til 

Internet, så vi ser en fortsat stigning gå grund af de gode hastigheder og priser. 

 

Kabelafgiften har i 2018 indbragt kr. 25.078 mod kr. 16.292 i 2017, hvilket er et 

pænt stykke over det forventede. Vi forventer, at kabelafgiften i 2019 vil være på 

niveau med 2018. 

 

Begivenheder i året: 

Vi har også i 2018 fået TV- og Radio signaler fra YouSee. Bestyrelsen vurdering 

er, at vi får et godt og stabilt signal fra YouSee. 

I 2018 har vi udskiftet en del connectorer for at sikre stabilt internet og bedre TV-

signal. Vi forventer ikke større reparationer i 2019. 

Vi har også i året lavet en del tiltag for at skaffe flere medlemmer og herunder tre 

gange husomdelt materiale med bla. Bland Selv produktet samt gratis TV-Boks. 

 

 

 

 



Fremtiden: 

I 2019 bliver udstykningen af Yderikparken igangsat og der bliver i alt udstykket 

21 parceller. Varde Kommune har besluttet, at de ikke vil medtage 

byggemodningen af antennetilslutningen i prisen af byggegrundene, hvorfor denne 

udgift bliver pålagt antenneforeningen uden sikkerhed for at beløbet bliver indbetalt 

ved salg. Vi har derfor i bestyrelsen besluttet, at vi som udgangspunkt ikke vil føre 

kabler ud i det nye område, idet dette vil påføre medlemmerne en stor udækket 

udgift. 

Bestyrelsen arbejder i øjeblikket på en eventuel anden løsning sammen med 

YouSee. 

 

Bestyrelsen besluttede i 2016, at antenneforeningen selv nedtager FM radiosignaler 

for de fleste af kanalerne. Dette vil indtil videre også være gældende for 2019. 

 

Der er ikke andre kendte udfordringer i 2019. 

 

Kontingent for 2019: 

Pakkepriserne for 2019 er fastsat til: 

• Grund pakken koster kr. 2.270,00 – (2018 kr. 2.170) Stigning kr. 100,00. 

• Mellempakken koster kr. 4.600,00 – (2018 kr. 4.395,00) Stigning kr. 205,00. 

• Den store pakke koster kr. 6.185,00 – (2018 kr. 5.910,00) Stigning kr. 275,00 

 

Stigningen skyldes alene stigning i KODA afgift til Verdens-TV samt stigning fra 

kanaludbyderne. 

På trods af stigningen har vi stadig en meget konkurrencedygtig pris i forhold til 

andre udbydere og vi ligger også på et fornuftigt niveau i forhold til andre 

foreninger i Varde Kommune. 

Det faste kontingent til foreningen er ikke steget fra 2018 til 2019. 

 

 3. Regnskabets godkendelse 

Therkild Pedersen gennemgik regnskabet, som udviste et overskud på kr. 57.539 

Der var ingen forbehold i revisionspåtegningen. 

Regnskabet blev godkendt 

 

4. Indkomne forslag: 

Forslag fra bestyrelsen. Bjarne Jensen fremlagde et udkast til fornyelse af 

foreningens vedtægter, som ikke er revideret siden foreningens opstart. 

De nye vedtægter blev enstemmigt vedtaget. 

Der bliver indkaldt til ekstra ordinært generalforsamling 30.april 2019 ifølge 

vedtægterne.  

  

5.Valg:  

Bestyrelsen: 

Bjarne Jensen og Jan Kaster, de blev begge genvalgt. 

  

Suppleanter:         

Torben Haahr og Tommy Pedersen blev genvalgt. 

 



6. Valg af revisor: 

       BDO blev genvalgt. 

 

7. Godkendelse af kontingent for 2019: 

Bjarne B. Jensen fremlagde bestyrelsens forslag til kontingent for 2019 

Kontingentet bliver uændret kr. 550,00 ekskl. moms. 

Kontingentet for 2019 blev godkendt. 

 

8. Eventuelt 

Preben Friis Hauge takkede bestyrelsen for den frivillige indsats, for at holde 

foreningen i gang  

      

 

Niels Jørn Lyhne 

(referent) 


